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Dagsorden for bestyrelsesmøde på 

Sydlangeland Fjernvarme A.m.b.a. 

 

 

 

 

 
Møde dato. 29. august 2022 

Tidspunkt. Kl. 19.00 

Mødested. Østerskovvej 2B, 5932 Humble 

Udsendt. 25. august 2022 

Deltager. Ulrik Kølle, Bjarne Nielsen, Jakob Kromann, Freddy 

Knecht, Britta Andersen, Kim Carlsson.  

Afbud. Leo Visbjerg, Asger Larsen  
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• .    Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt  

 

 

 

•      Regnskab pr. 31. juli 2022.  Medsendt. 

Kim gennemgår regnskabet med enkelte apørgsmål. 

Specielt elprisen/afgiften er steget voldsomt, men det samlede billede ser bedre ud end budgetteret. 

 

 

 

 

•      Drøftelse af halmaftaler. Vi har fremsendt tilbud til halmleverandørerne om en forhøjelse    

     af halmpris på 5 øre pr. kg. Mod en forlængelse af aftalen med 1 år, vi har fået modtræk  

     på 20 til 26 øre pr. kg 

Kim har lavet en kalkule over hvad det vil koste for værket at betale mere for halmen afhængig af 

hvor meget værket betaler ekstra. Resten af debatten er uden for referat.  

 

 

•     Videre drøftelser af Solpaneler, bilag medsendt. 

Der drøftes forskellige scenarier. Kim vender tilbage ved næste møde når der er lavet beregninger 

ud fra det der er drøftet.  

 

 

•       Forespørgsel fra adressen Humblevej 42, Kædeby om mulighed for fjernvarme.  

      Det ligger uden for forsyningsområdet, der er ca 170 meter til ejendommen. 

Det er blevet drøftet og bestyrelsen er enige om SLF ikke kan tilbyde at levere varme på adressen.  

 

 

 

•      Drøftelse af faste m2 afgift på Ourevej 13 (den gamle skole) Ejer Jens Albrechen er af  

     den opfattelse, at den aftale der lavet i 2020 hvor han kunne fritages for faste afgifter når    

     bygningen ikke var i drift er gældende stadig for ham, vi har tidligere fremsendt budget  

     og prisblad fra generalforsamling.  

Bestyrelsen drøfter emnet. Der er enighed om fastholdelse af det, af generalforsamlingen, besluttede 

ang. takstblad og priser for større ejendomme/virksomheder. 

 

  

 

 

•      Orientering fra driftsleder 

Det har været svært at skaffe gravefolk til nyetableringer. Der er ved at være styr på det og der 

mangler pt 12 stik.  

 

Der er ved at blive lavet reparationer og efterreparationer af den nye kedel.  

 

Der har, fra personalet, været ønske om at syne SLF´s varebil og derved hensætte flere penge til en 

ny i stedet for de 200.000 kr. der blev besluttet ved forrige møde.  
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Der er fuld enighed i bestyrelsen om at bakke op om personalets ønske.  

 

Kim gennemgår restancer, uden for referat.  

 

TTS er ved at være færdige med taget. 

 

 

• .    Orientering fra Formanden.   

Intet med relevans for referatet.  

 

 

 

 

 

• .     Eventuelt.          

 

 

 

 

 

 

Sign. 

 

Ulrik Kølle _    ___                          _____       

 

Bjarne Nielsen                                            .                                                      

 

Britta Andersen                                           .                 

 

Freddy Knecht                                           . 

 

Asger Larsen                                              . 

 

Leo Visbjerg                                               . 

 

Jakob Kromann                                            .  

 

Ref: 


